
 
 
Comença el ball de bastons 
 
Segons hem llegit a la premsa, comença el ball de bastons a l’equip de govern 
municipal. Això no ens ve de nou: ja fa quatre anys que és així. Fins i tot podria semblar 
un episodi més d’una telenovel·la de passions i desamors, si no fos perquè el tema de 
fons són els doblers que es poden inverƟr en la vida de sollerics i solleriques i perquè 
no queda clar en aquestes disputes si cobrirem les pistes de la petanca o el sostre del 
Defensora que ja fa quatre anys que hi manca, o si no farem res de tot això i ens 
llançarem als aparcaments, com en l’era Simarro. 
 
La urgència d’assumir l’acabament del Defensora ja no cab en més paraules dites, no 
només per nosaltres, sinó per persones de diversa ideologia i procedència que les han 
formulades de diverses maneres. El sector cultural ho ha dit per acƟva, passiva i 
perifràsƟca. Els greuges comparaƟus amb altres poblacions més peƟtes ja ha sorƟt a 
rotllo en mulƟtud de converses, manifestacions i protestes. I, tanmateix, tot segueix 
igual: desídia, entrebancs, disputes que endarrereixen el que ja hauria de ser una 
realitat, inversions milionàries en altres sectors. Què més podem fer perquè no es deixi 
per més temps el Defensora tal com està? Què més podem dir per sensibilitzar l’equip 
de dretes per Ɵrar endavant un projecte tan necessari? 
 
Cal que la ciutadania adverteixi que tots dos parƟts de govern tenien en el seu 
programa com a prioritat màxima acabar el Defensora, però ara resulta que les 
prioritats van canviant i que veurem si una regidoria sense fons i uns interessos 
parƟdistes tornaran a fer perillar un dels dèficits històrics més grans de la nostra ciutat. 
 
Cinc cènƟms del mateix és el despropòsit que hem vist perquè la regidoria d’Educació 
s’hagi passat quatre anys dient que no volia fer els projectes que ja estaven aprovats 
per la Conselleria i desƟnats a millorar els centres educaƟus de la vall i que ara, de cop i 
volta, l’Ajuntament desbloqueja, s’hi mostra parƟcipaƟu i resulta que tot són flors i 
violes. Recordem que va ser el govern de dretes del nostre ajuntament, el mateix que 
hi ha ara, qui no va complir amb la seva part del conveni establert per a les ajudes 
programades a Sóller i que, fins i tot, com ja vàrem denunciar, varen fer perillar 
aquestes ajudes: no varen servir de res demandes, mocions, peƟcions, etc., la negaƟva 
de la dreta va ser constant: és clar, no governaven els seus. 
 
I mentrestant es lliuren aquests combats al si del nostre Ajuntament i s’intenta fer 
propaganda políƟca amb les coses de tots els sollerics i solleriques, no hi ha solució per 
al reciclatge, ni projecte per al mercat, ni un estudi seriós de la circulació i la 
gentrificació que paƟm cada vegada que sorƟm al carrer, ni es té cura de carrers, 
ocupació de la via pública, renous, mobiliari i arbrat. I veurem com acaba el centre de 
dia que ja hauria d’estar en marxa. 
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